

# ការសម្ភាសន៍របស់អ្នកមីង អៀន សាទុំ

ក៖ អ្នកសម្ភាសន៍គេមាន រត្ន ស្រីភាព ខ៖ អ្នកដែរគេត្រូវសម្ភាសន៍មានឈ្មោះ អៀន សាទុំ

## ការសម្ភាសន៍ជីវប្រវត្តិសង្ខេបរបស់អ្នកមីង អៀន សាទុំ

អ្នកមីងដែលជាអ្នកដែលបានខំរៀនតាំងពីគាត់នឹងបានរស់នៅជាមួយនឹងគេហើយគាត់បានទទួលនឹងកាលពិបាកច្រើនណាស់ហើយគាត់នឹងបានខំនៅក្នុងជីវិតគាត់ណាស់តាំងពីជំនាន់អាពាហ៍ពិពាហ៍គាត់បានតស៊ូនៅជាមួយនឹងឪពុកម្តាយហើយមកគាត់បានបាត់បង់ឪពុកគាត់តែគាត់នៅតែខំរស់នៅជាមួយនឹងម្តាយរបស់គាត់នឹងតាំងចិត្តអោយបានរៀនចប់វហ្វុតគាតើបានធ្វើជាគ្រូបង់រៀនហើយនឹងបង្កើតគ្រួសារមួយដែលមានសុភមង្គលដល់រាល់ថ្ងៃនឹង។

ក៖ ជាដំបូងបងខ្ញុំឈ្មោះ រត្ន ស្រីភាព

សុំអនុញ្ញាតសម្ភាសន៍ជីវប្រវត្តិរបស់បងនៅពេលដែលខ្ញុំនឹងបានសម្ភាសន៍នឹងគឺខ្ញុំបានធ្វើឡើងដោយសាលារៀនដែលមានឈ្មោះថា by u

ដែលនៅអាមេរិកពេញលេញដើម្បីថែរក្សាប្រវត្តិដូងតារបស់បងនឹងទុកប្រវត្តិរបស់បងនឹងទុកកូនចកជំនាន់របស់បងនឹងអោយបានដឹងហើយនឹងបានទុកអោយគាត់នឹងបានស្តាប់ចឹងតើបងអាចអនុញ្ញាតអោយខ្ញុំយកសម្លេងរបស់បងហើយនឹងរូបថតរបស់បងអោយទៅសាលាដែលនៅអាមេរិកបានទេបងហើយបងបានយល់ព្រមទេបង។ ធ្វើឡើងនៅភូមិ ដក់ពរ ឃុំ រល្លឹសរ ស្រុក សំរោងទង កំពង់ស្ពឺ ធ្វើឡើងនៅថ្ងៃទី ២៣ ខែ ០២ ឆ្នាំ ២០១៨។

ខ៖ យល់ព្រមតើ។

ក៖

ចាំចឹងខ្ញុំសូមអរគុណបងដែលបានអោយខ្ញុំនឹងយកសម្លេងបងអោយទីសាលារៀនរបស់យើងខ្ញុំហើយខ្ញុំបានសម្ភាសន៍នឹងធ្វើឡើងនៅថ្ងៃទៅ២៣ខែ០២ឆ្នាំ២០១៨ណាបងណា?

ខ៖ ចាំ!

ក៖ ចាំចឹងតើបងមានឈ្មោះអីដែលបងរាល់ថ្ងៃនឹង?

ខ៖ ខ្ញុំឈ្មោះ អៀន សំណុំ ។

ក៖ ចាំចឹងបងរាល់ថ្ងៃនឹងតើបងមានអាយុប៉ុន្មានហើយបងរាល់ថ្ងៃនឹងបង?

ខ៖ ខ្ញុំ៥៣ឆ្នាំហើយ។

ក៖ បងដែលបានចាំថ្ងៃខែកំណើតរបស់ខ្លួនទេបង។

ខ៖

ខ្ញុំនឹងរាល់ថ្ងៃនឹងខ្ញុំនឹងមានអាយុនឹង៤៨ឆ្នាំហើយបើខ្ញុំដាក់តាមឆ្នាំដែលខ្ញុំនឹងបានធ្វើកាលនឹង ឯខ្ញុំថ្ងៃទី០៥ខែ០៥ឆ្នាំ១៩៧០។

ក៖ ចឹងបងមានអាយុនឹងតែ៤៨ឆ្នាំទេកាលនឹងដែលបងបានយកអាយុនឹងបងកាលនឹង?

ខ៖ ចាំ។

ក៖ ចាំចឹងបើតាមអាយុបងពិតនឹងបងមានអាយុនឹង៥០ជាងហើយចឹងបង?

ខ៖ ចាំខ្ញុំនឹងមានអាយុនឹង៥០ជាងហើយ។

ក៖ ចឹង៥០ជាងហើយបងនៃ?

ខ៖ ចាំខ្ញុំនឹង៥៣ហើយ។

ក៖

ចាំចឹងកាលនឹងតើបងមានឈ្មោះដែលគេនឹងតែងតែបានហៅបងខាងក្រៅទេបងកាលនឹង ?

ខ៖ អត់ទេខ្ញុំអត់មានទេ។

ក៖

ចាំចឹងបងអត់មានឈ្មោះនឹងខាងក្រៅទេកាលនឹងចឹងបងស្រុកកំណើតរបស់បងកាលនឹង នៅណាដែលបង?

ខ៖ ខ្ញុំជាអ្នកស្រុកនឹងតែម្តងនឹងនៅភូមិ ដក់ពរនឹងតែម្តងនឹងខ្ញុំនឹង?

ក៖ ចាំចឹងភូមិនឹងគេបានហៅថា ភូមិ ដក់ពរ ឃុំវល្ល៍សរ ស្រុក សំរោមទង់ ខេត្តកំពង់ស្ពឺចឹងបងបានរស់នៅនឹងតាំងពីយូរហើយបង?

ខ៖ ខ្ញុំបានរស់នៅនឹងតាំងពីខ្ញុំនឹងបានកើតមក។

ក៖ ចាំចឹងតើបងមានបងប្អូនបងបង្កើតនឹងប៉ុន្មានដែលបងកាលនឹង?

ខ៖ ខ្ញុំនឹងមានបងប្អូនបង្កើតនឹង៣នាក់។

ក៖ ចាំចឹងតើបងជាកូនទីប៉ុន្មានដែលបង?

ខ៖ ខ្ញុំនឹងជាកូនទី១។

ក៖ ចាំចឹងបងប្អូនរបស់បងគាត់នឹងមានប្រុសប៉ុន្មានហើយស្រីនឹងប៉ុន្មានដែលបង?

ខ៖ បងប្អូនខ្ញុំនឹងស្រីទាំងអស់។

ក៖

ចាំចឹងតើបងអាចអនុញ្ញាត់អោយខ្ញុំនឹងបានស្គាល់បងប្អូនរបស់បងតើគាត់នឹងមានឈ្មោះអីដែលបង?

ខ៖ ទី១នឹងខ្ញុំហើយប្អូនខ្ញុំទី២នឹងមានឈ្មោះ អៀន អិមហើយប្អូនខ្ញុំទី៣នឹងមានឈ្មោះថា អៀន សាគុន្ទា។

ក៖

ចាំចឹងកាលនឹងបងដែលបានចាំអីខ្លះការដែលបានបានរស់នៅជាមួយនឹងគ្នាទេបងកាលនឹង?

ខ៖ សាច់រឿងកាលដែលខ្ញុំនឹងបានរស់ពីតូចមកចឹងនៃ ។

ក៖ ចាំ!

ខ៖

ការដែលខ្ញុំនឹងបានរស់នៅពីតូចមកនឹងខ្ញុំអត់មានអីទេកាលនឹងខ្ញុំនឹងមិនអីកាលនឹងដែលខ្ញុំនឹងបានរស់នៅក្រោមដំបូងជាមួយនឹងឪពុកហើយនឹងម្តាយខ្ញុំកាលនឹងមិនមានអីទេកាលនឹងហើយកាលនឹងខ្ញុំនឹងបានគេងជាមួយនឹងគ្នាអីទៅកាលនឹងហើយកាលនឹងខ្ញុំមិនបានមានអីគួរតែកត់សង្កេតកាលនឹងខ្ញុំនឹងមានរឿងអីនោះទេកាលនឹង។

ក៖ ចាំដូចជាកាលនឹងបងដែលបានដើររកអីជាមួយនឹងគ្នាទេកាលនឹង?

ខ៖

ខ្ញុំកាលនឹងដើររកអីជាមួយនឹងគ្នានឹងមានតែខ្ញុំនឹងរកត្រីហើយនឹងបានរកក្តាមជាមួយនឹងគ្នា  
នឹងកាលនឹងមានអីធ្វើក្រៅពីនឹងបើយើងជាអ្នកស្រុកស្រែកាលនឹងមានអីហើយខ្ញុំនឹងមាន  
តែពីងនឹងខ្ញុំនឹង។

ក៖

ចាំៗចុះបើកាលនឹងបងប្អូនបងដែលគាត់មាននឹងតើគាត់បានរស់នៅណាដែលបងកាលនឹង  
?

ខ៖ នៅនឹងនេះមួយហើយបានរស់នៅចាងត្បូងនឹងមួយដែលបងប្អូនខ្ញុំនឹង។

ក៖ ចាំតែចឹងបងប្អូនរបស់បងពួកគាត់នឹងបានរស់នៅនឹងតែម្តងហើយគាត់បានរស់នៅភូមិ  
ដក់ពរនឹងដែលបង?

ខ៖ ចាំនឹងហើយរស់នៅភូមិនឹងជាមួយនឹងគ្នា។

ក៖

ចាំចឹងគ្រាប់តែបងប្អូននេងគាត់បានរស់នៅខុសកន្លែងគ្នាចឹងបងចាំចឹងតើបងអាចប្រាប់ខ្ញុំអំ  
ពីឈ្មោះលោកឪពុកហើយនឹងអ្នកម្តាយបងបានទេបង?

ខ៖លោកឪពុកខ្ញុំគាត់មានឈ្មោះថា អូនអាន  
ហើយអ្នកម្តាយខ្ញុំនឹងគាត់មានឈ្មោះថាអុនម៉ៅ។

ក៖

ហើយបើសិនជាអាចតើបងអាចបានចាំថាលោកឪពុកហើយនឹងអ្នកម្តាយបងកាលនឹងគាត់  
មានផ្ទាំអីដែលបងកាលនឹងហើយដូចជាផ្ទាំខ្មែរហើយកាលនឹងចរ ហើយនឹងផ្ទាំជួត  
ហើយនឹងផ្ទាំខោលចឹងទៅកាលនឹងបងដែលបានចាំទេបងកាលនឹង?

ខ៖

ខ្ញុំដូចជាមិនបានចាំទេកាលនឹងហើតខ្ញុំនឹងបានបែកពីគាត់នឹងតាំងពីឆ្នាំ១៩៧៩មកនឹងខ្ញុំបា  
នបែកគាត់ហើយកាលនឹងឪពុកខ្ញុំនឹងបានទៅបាត់ដំបងនឹងហើយគាត់នឹងបានចោលម្តាយ  
ខ្ញុំនឹងទៅចាត់ទៅកាលនឹងហើយទុកអោយខ្ញុំនឹងនៅជាមួយនឹងម្តាយខ្ញុំនឹងហើយកាលនឹង  
ម្តាយខ្ញុំនឹងគាត់បានកើតនៅផ្ទាំហើយគាត់នឹងមានអាយុនឹង៧០ហើយនឹង៧៩ឬក៏៧៨គាត់

នឹង៧៨ហើយម្តាយខ្ញុំនឹងគាត់នឹងបានតើកនៅឆ្នាំរោងគាត់នឹងទើបនឹងបានខូចខែប៉ុន្មានឥឡូវនឹងទេនៃខ្ញុំខែ១០ហើយ១១ឥឡូវនឹង។

ក៖

ចាំចឹងគាត់នឹងទើបនឹងបានខូចដែលនឹងអ្នកមិនកាលនឹងចឹងគាត់នឹងទើបនឹងបានខូចនឹងបានប៉ុន្មានខែនឹងបងកាលនឹង?

ខ៖ គាត់នឹងបានខូចនឹង៣ខែនឹងទេអ្នកម្តាយខ្ញុំនឹង។

ក៖

ចាំចឹងការដែលបងបានរសើនៅតាំងពីក្មេងមកណាថាលោកឪពុកហើយនឹងអ្នកម្តាយបងកាលនឹងតើគាត់បានប្រកបមុខរកបរអីដែលកាលនឹងបានចិញ្ចឹមបងហើយនឹងបងប្អូនរសើបងកាលនឹង?

ខ៖

មុខរបបគាត់បឹងជាអ្នកដែលបានធ្វើតែស្រែចំការកាលនឹងឪពុកខ្ញុំនឹងក៏គាត់នឹងបានធ្វើស្រែហើយម្តាយខ្ញុំនឹងក៏គាត់នឹងបានធ្វើតែស្រែដែលកាលនឹងហើយកាលនឹងយើងបានចេញទៅនៅជំនាន់៧៥ហើយយើងក៏បានចេញទៅនឹងជំនាន់អាពាហ៍កាលនឹងជំនាន់អាពាហ៍ចឹងទៅកាលនឹងម្តាយខ្ញុំនឹងនៅផ្ទះកាលនឹងហើយខ្ញុំនឹងបាននៅបង់ច្រលាត់កាលនឹងខ្ញុំកាលនឹងក៏ជាអ្នកដែលបានធ្វើការបង់ច្រលាត់ដែលកាលនឹងហើយប្អូនខ្ញុំនឹងក៏ជាអ្នកដែលបានធ្វើការនៅបង់ច្រលាត់ដែលកាលនឹងហើយខ្ញុំកាលនឹងគរបានអោយខ្ញុំនឹងលើដីទ្រនុបកាលនឹងអូខ្លាយកាលនឹង។

ក៖

អូខ្លាយនឹងកាលនឹងអ្នកមិនបានលើដីនៅនឹងដែលអ្នកមិនហើយទ្រនុបនឹងខ្លួនណាអ្នកមិនកាលនឹង?

ខ៖ ចាំនឹងហើយខ្លួន

ហើយគេបានអោយខ្ញុំនឹងមកវិញកាលនឹងនៅជំនាន់៧៩គេបានអោយខ្ញុំនឹងមករស់នៅភូមិកណ្តាលកាលនឹងហើយកាលនឹងឪពុកខ្ញុំក៏កាលនឹងខ្ញុំនឹងមិនបានដឹងថាគាត់នៅណាដែលកាលនឹងបើគាត់នឹងត្រូវបានគេនឹងអោយគាត់នឹងបានដើរច្រលាត់ដែលកាលនឹងហើយខ្ញុំនឹងបានដឹងតែម្តាយខ្ញុំទេកាលនឹងចឹងទៅក៏យើងនឹងបានបែក៧៩នឹងពេលនឹងរៀតណាមដូលមករំដោះនឹងក៏ខ្ញុំនឹងបានរសើនៅបែកគ្នាដែលកាលនឹងហើយកាលនឹងខ្ញុំនឹងបានរស់នៅ

ខាងលិចហើយដល់ពេលនឹងទៅខ្ញុំនឹងបានរត់មករកម្តាយខ្ញុំកាលនឹងហើយកាលនឹងខ្ញុំនឹង  
បានមកដល់ចឹងទៅហើយខ្ញុំនឹងបានបែកគ្នានឹងអស់ហើយកាលនឹង៩

១០យប់កាលនឹងដែលខ្ញុំនឹងបានបែកពីម្តាយខ្ញុំនឹងឃើញកាលនឹងហើយខ្ញុំនឹងបានរកម្តាយ  
ខ្ញុំនឹងឃើញកាលនឹងហើយដល់ចឹងទៅខ្ញុំនឹងបានជួបម្តាយខ្ញុំនឹងបានតែប៉ុន្មានទៀតកាលនឹង  
ងហើយក្រោយមកគ្រាប់បានផ្លាស់មកកាលនឹងហើយកាលនឹងខ្ញុំនឹងបានបែកពីម្តាយខ្ញុំនឹង  
មួយសារទៀតកាលនឹងបានខ្ញុំនឹងរត់ទៅស្រុកលិចហើយដល់ពេលនឹងខ្មែរក្រហមនឹងគេបា  
នដំលៀងខ្ញុំនឹងទៅដល់ហើយកាលនឹងខ្ញុំនឹងចេះតែបានទៅចឹងទៅកាលនឹងទាំងចាស់ហើ  
យនឹងទាំងក្មេងចឹងកាលនឹងហើយមានរទេសគោកាលនឹងហើយយើងកាលនឹងបានដើរចី  
ងទៅកាលនឹងដល់រមៀតសេកាលនឹងក៏បានជួបនឹងរៀតណាមកាលនឹងហើយគាត់នឹងបា  
នប្រាប់ថា

ដឹងចឹងទៅកាលនឹងរៀតណាមនឹងបានស្គាល់ម្តាយខ្ញុំកាលនឹងហើយគាត់នឹងបានធ្លាប់ធ្វើជា  
ប៉ូលិសកាលនឹងនៅស្តីនឹងកាលនឹងគាត់នឹងបានស្គាល់ម្តាយខ្ញុំចឹងកាលនឹងគាត់នឹងបានរត់  
ទៅប្រាប់ម្តាយខ្ញុំថាបងអើយគេបានរំដោះភ្នំពេញហើយហើយគាត់នឹងបានប្រាប់ខ្ញុំចឹងកាល  
នឹងហើយបានប្រាប់ម្តាយថាបងអើយមករស់នៅស្រុកវិញមកកុំរស់នៅតាមផ្លូវចឹងកាលនឹង  
គាត់បានប្រាប់ម្តាយខ្ញុំចឹងកាលនឹងហើយកាលនឹងម្តាយខ្ញុំនឹងគាត់បានដើរតាមផ្លូវមកនឹង  
កាលនឹងគាត់នឹងកូនខ្លីកាលនឹងហើយម្តាយខ្ញុំនឹងគាត់បានដើរមកចឹងទៅគាត់នឹងបានហូរ  
ឈាមនឹងមកកាលនឹងម្តាយហើយខ្ញុំកាលនឹងនិយាយទៅហើយខ្ញុំនឹងបានអាណិតម្តាយខ្ញុំ  
កាលនឹងដើរមកចឹងកាលនឹងគាត់នឹងបានហូរឈាមនឹងមក កខ្លាត់

កាលនឹងម្តាយខ្ញុំនឹងគាត់បានចង់ក្បឹមកាលនឹងហើយឪពុកខ្ញុំនឹងគាត់បានអោបម្តាយខ្ញុំនឹង  
មកកាលនឹងហើយកាលនឹងគាត់នឹងបានដើររហូតមកចឹងកាលនឹងគាត់នឹងមិនបានហាន  
ងើតក្រោមទេកាលនឹងហើយគាត់នឹងបានដើរមកចឹងទៅកាលនឹងគាត់នឹងបានជួបនឹងអ្នក  
ជិតខាងកាលនឹងហើយគាត់នឹងបានសុំគេនឹងបានអោយម្តាយខ្ញុំនឹងបានជិះរទេសកាលនឹង  
បានគាត់នឹងបានមកដល់ស្រុកកំណើតកាលនឹងហើយកាលនឹងពេលខ្ញុំហើយនឹងក្រុមគ្រូ  
សារខ្ញុំបានមកដល់នៅឆ្នាំ១៩៧៩កាលនឹងប្អូនខ្ញុំនឹងបានស្លាប់បាត់ទៅកាលនឹងដែលខ្ញុំបា  
នប្រាប់ថាប្អូនខ្ញុំដែលបានកើតមកតាមផ្លូវនឹងកាលនឹងវាបានស្លាប់បាត់?

ក៖ ចាំចឹងកាលនឹងប្អូនរបស់អ្នកមិនគាត់បានស្លាប់នឹងដោយសារអីទៅអ្នកមិនកាលនឹង?

ខ៖  
ប្អូនខ្ញុំកាលនឹងដែលបានស្លាប់នឹងដោយសារម្តាយខ្ញុំនឹងមិនមានទឹកដោះនឹងអោយប្អូនខ្ញុំបា

នពៅកាលនឹងម្តាយខ្ញុំគាត់កាលនឹងបានដើរមកចឹងកាលនឹងគាត់នឹងអត់មានទឹកដោះនឹង  
អោយបានពៅទេកាលនឹងម្តាយខ្ញុំនឹងបានទាស់សន្តិសកាលនឹងបានជាម្តាយខ្ញុំនឹងអត់ទឹ  
កដោះនឹងអោយបានពៅកាលនឹងហើយកាលយើងនឹងបានអត់មានអង្ករទៀតកាលនឹងជំ  
នាន់៧៩កាលនឹងហើយកាលនឹងយើងកាលនឹងអត់មានអីហូបកាលនឹងចឹងកាលនឹងធំខ្ញុំ  
កាលនឹងគាត់នឹងបានស្លាប់ដែលកាលនឹងគាត់បានស្លាប់នឹងតាំងពីម្តាយខ្ញុំកាលនឹងគាត់បាន  
អត់មានអីនឹងហូបកាលនឹងហើយឪពុកខ្ញុំកាលនឹងគាត់បានទៅបាត់ដំបងនឹងកាលនឹងហើ  
យត្រូវបានគេនឹងបានបាញ់រត់ភ្លើងកាលនឹងគាត់បានស្លាប់ទៀតទៅកាលនឹង។

ក៖ ចាំចឹងកាលនឹងជាមូលហេតុអីបានជាគាត់នឹងត្រូវបាត់ដំបងកាលនឹងអ្នកមីងកាលនឹង?

ខ៖

កាលនឹងលោកឪពុកខ្ញុំនឹងគាត់ត្រូវបានទៅរកបងប្អូនគាត់កាលនឹងហើយគាត់នឹងបានមកវិ  
ញកាលនឹងត្រូវបានគេនឹងបានបាញ់រទេសភ្លើងកាលនឹង។

ក៖ កាលនឹងគេបានធ្លាប់កាលនឹងអ្នកមីង?

ខ៖

អត់ទេកាលនឹងគេនឹងបានបាញ់តែម្តងនឹងកាលនឹងមិនបានធ្លាប់ទេកាលនឹងហើយកាលនឹង  
ខ្ញុំនឹងមិនបានដឹងរឿងអីទេកាលនឹងដែលគេនឹងបានបាញ់នឹងហើយខ្ញុំបានរកខ្មោចឪពុកនី  
ងមិនបានឃើញទៀតកាលនឹងហើយកាលនឹងសព្វគាត់នឹងនៅនឹងតែខ្ញុំកាលនឹងរកគាត់នី  
ងមិនបានឃើញចឹងទៅកាលនឹងហើយខ្ញុំនឹងលោកឪពុកតាំងពីពេលនឹងមកខ្ញុំក៏បានបែក  
គ្នានឹងរហូតមកទល់រាល់ថ្ងៃនឹងទៅកាលនឹងមកចឹងទៅហើយខ្ញុំនឹងបានរស់នៅជាមួយនឹង  
ម្តាយខ្ញុំហើយគាត់នឹងបានរស់ស៊ីនឹងចិញ្ចឹមខ្ញុំហើយនឹងបងប្អូនខ្ញុំចឹងទៅកាលនឹងហើយតា  
មកម្តាយគាត់ចឹងទៅកាលនឹងហើយគាត់នឹងបានចិញ្ចឹមខ្ញុំអោយបានរៀនចឹងទៅកាលនឹង  
ហើយកាលនឹងតាំងពេញ៧៩នឹងបានខ្ញុំនឹងបានរៀនធ្វើជាគ្រូដល់រាល់ថ្ងៃនឹងហើយខ្ញុំនឹង  
បានចិញ្ចឹមគាត់វិញនឹងហើយដល់តែគាត់នឹងបានស្លាប់វិញនឹង។

ក៖

ហើយអ្នកមីងបានចាំរឿងនឹងបានច្រើនអំពីលោកឪពុកហើយនឹងអ្នកម្តាយដែលហើយចឹង  
កាលនឹងគាត់ដែលបានប្រាប់អំពីជីវិតគាត់ដែលគាត់កាលនឹងបានមកពីអាពាហ៍ពិពាហ៍ចឹងកាល  
នឹងអ្នកមីងយើងកាលនឹងយើងនឹងបានមកវិញរៀងខ្លួនចឹងកាលនឹងតើចឹងគាត់មានដែល  
បាននិយាយពីជីវិតគាត់ទេកាលនឹង?

ខ៖

គាត់កាលនឹងបានជួបនឹងពិបាកណាស់ហើយកាលនឹងមិនមែនម្តាយខ្ញុំទេកាលនឹងតែឪពុក ខ្ញុំកាលនឹងដែលគាត់បានពិបាកហើយកាលនឹងលោកឪពុកហើយនឹងអ្នកម្តាយគាត់កាលនឹង នៅរស់ទេកាលដែលខ្ញុំនឹងបានដឹងមកណាហើយនៅឆ្នាំ១៩៧៩តែគាត់បាននិយាយអំពី ប្រវត្តិគាត់កាលដែលគាត់នឹងបានរស់នីពីក្មេងកាលនឹងហើយកាលនឹងគាត់នឹងមានតែ២នាក់ បងប្អូនគាត់កាលនឹងហើយប្អូនគាត់កាលនឹងបានទៅរៀននៅឯក្នុងពេញកាលនឹងហើយ កាលនឹងឪពុកខ្ញុំនឹងបានដើរដល់ស្នូននឹងអោយគេបានកាលនឹងម៉ារព្រឹកកាលនឹងបានតែ១ ស្លឹកកាលនឹងកាលនឹងបានច្រើនណាម៉ែងអូនកាលនឹង១ស្លឹកនឹងបាន១០កូនកាលនឹងបើអ្នក ខ្លះគេធ្វើមិនបានទេណាវាច្រើនកាលនឹងហើយបើខ្ញុំវិញកាលនឹងបានតែ១កូននឹងកាលនឹង ខ្ញុំនឹងបានដល់នឹងមកបានទេកាលនឹងហើយគាត់កាលនឹងបានប្រាប់ខ្ញុំថាគាត់បានអោយ តែពេលភ្លឺឡើងនឹងគាត់កាលនឹងបានហើយដូចថាកាលនឹងគាត់នឹងបានអត់ចឹងកាលនឹង ហើយគាត់នឹងបានខំអត់កាលនឹងហើយគាត់បានវេនាកាលនឹងហើយម៉ែខ្ញុំគាត់បានប្រាប់ខ្ញុំ ថាកូនហើយនឹងកាលនឹងម៉ែនឹងអត់ចឹងមានតែម៉ែនឹងហើយដែលជាអ្នកខំប្រឹងកាលនឹងកូន ហើយម៉ែបានខំច្រវែកកាលនឹងបាន១០០កណ្តាប់កាលនឹងកូនហើយកាលនឹងគាត់នឹងបានខំ ណាស់កាលនឹងហើយម៉ែខ្ញុំគាត់នឹងមានរាងស្តើនខ្ពស់កាលនឹងគាត់សរហើយនឹងគាត់នឹង ស្អាតណាកាលនឹងហើយម្តាយខ្ញុំកាលនឹងគាត់នឹងមកបានស្ងួតហើយម្តាយខ្ញុំកាលនឹងគាត់ បានក្រោកឡើងចឹងទៅគាត់កាលនឹងបានខំធ្វើនឹងហើយគាត់កាលនឹងបានដាក់ខ្ញុំនឹងចោល ចឹងទៅកាលនឹងតែគាត់បានខំអោយបាននឹងគ្រប់កាលនឹងហើយបានប្រាប់ខ្ញុំថាកូនកាល នឹងម្តាយខំណាកូនហើយពិបាកណាស់កាលនឹងម្តាយហើយកាលនឹងគាត់នឹងបាននិយាយ អំពីប្រវត្តិគាត់កាលនឹងដែលខ្ញុំនឹងបានដឹង។

ក៖

ថាចឹងកាលនឹងកាលនឹងតើអ្នកម៉ែងដឹងបានដឹងឈ្មោះលោកយាយហើយនឹងលោកតាទេ កាលនឹងអ្នកម៉ែង?

ខ៖

ខ្ញុំនឹងបានដឹងតែខ្ញុំមិនបានស្គាល់ដីតាគាត់ទេកាលនឹងហើយខ្ញុំនឹងបានដឹងលោកតាហើយ នឹងលោកយាយទេលោកតាសយ ហើយនឹងយាយស៊ីមកាលនឹង។



ក៖

ចាំចឹងអ្នកដែលអ្នកមិនដែលបានប្រាប់ខ្ញុំនឹងតើខាងលោកតាហើយនឹងលោកយាយខាងអ្នកម្តាយឬខាងលោកឪពុកអ្នកមិន?

ខ៖

នឹងខាងលោកឪពុកខ្ញុំហើយខាងលោកយាយហើយនឹងលោកតាខ្ញុំខាងអ្នកម្តាយខ្ញុំនឹងកាលនឹងគាត់មានឈ្មោះថាលោកតាអៀន ហើយនឹងយាយកែវ។

ក៖ចាំចឹងកាលនឹងតើអ្នកមិនដឹងបានដឹងពួកគាត់កាលនឹងបានតើនៅឆ្នាំណាដែលទេអ្នកមិនកាលនឹង?

ខ៖

គាត់បានស្លាប់មកនឹងមកដល់ទល់ឥឡូវនឹងគាត់ជាង១០០ហើយកាលនឹងហើយបើគិតមកដល់ពេលនឹងគាត់នឹងបានមកឥឡូវនឹងគាត់នឹងបានមកដល់២០ហើយកាលនឹងលោកយាយហើយនឹងលោកតាខ្ញុំកាលនឹងហើយបើខាងលោកឪពុកខ្ញុំគាត់បានស្លាប់យូរហើយតាំងពីឆ្នាំនឹង៨០ជាងកាលនឹងបើយាយតាខាងម្តាយខ្ញុំកាលនឹងប៉ុន្មាននឹងពេលដែលខ្ញុំនឹងបានកើតមកបានតែ១ថ្ងៃកាលនឹងដែលខ្ញុំនឹងបានកើតមកគិតមកនឹងដល់ទៅ៥០ជាងហើយកាលនឹង។

ក៖ចាំចឹងកាលនឹងតើអ្នកមិនកាលនឹងអត់បានចាំទេកាលនឹងអំពីរឿងរបស់លោកតាហើយនឹងលោកយាយកាលនឹងទេអ្នកមិន?

ខ៖

ចាំខ្ញុំមិនបានចាំទេច្រើនទេកាលនឹងតែខ្ញុំបានដឹងខ្លះថាកាលនឹងក្រុមគ្រួសារម្តាយហើយនឹងឪពុកកាលនឹងគាត់ក្រហើយគាត់កាលនឹងមិនបានរកអីអោយបានសល់នោះទេកាលនឹងហើយគាត់កាលនឹងគាត់បានដើរលក់តាមវត្តហើយគាត់កាលនឹងបានសន្សំលុយនឹងបានខ្លះចឹងកាលនឹងខ្ញុំនឹងបានសន្សំនឹងបានតែ១កាសហើយនឹងបានតែ១សេកាលនឹងគាត់បានខំណាស់កាលនឹងហើយកាលនឹងគាត់បានប្រាប់ខ្ញុំថាគាត់នឹងបានក្រហើយនឹងពិបាកណាស់។

ក៖

ចាំចឹងតើអ្នកមិនហើយនឹងបងប្អូនរបស់អ្នកមិនជាអ្នកដែលបានរស់នៅស្រុកនឹងយូរហើយកាលនឹងអ្នកមិន?

ខ៖

ចាំខ្ញុំបានមករស់នៅនឹងតាំងពីខ្ញុំនឹងបានតើកមកយូរហើយខ្ញុំបានដឹងក្តីមកខ្ញុំនឹងបានរស់នៅនឹងយូរហើយ។

ក៖

ចាំចឹងកាលនឹងអ្នកម៉ឺងដែលមានបងប្អូនណាដែលបានរស់នៅអាមេរិចទេហើយត្រឹមថៃកាលនឹងរៀនណាម៉ឺងកាលនឹង?

ខ៖ ចាំខ្ញុំនឹងអត់មានទេខ្ញុំមិនដែលមានបងប្អូនខ្ញុំណាទេ។

ក៖

ចាំចឹងកាលនឹងទាក់ទងនឹងខ្សែរជីវិតរបស់អ្នកម៉ឺងតើអ្នកម៉ឺងបានរៀនការជាមួយនឹងប្តីអ្នកម៉ឺងកាលនឹងតាំងឆ្នាំណាដែលអ្នកម៉ឺងហើយចឹងតើស្វាយមីរបស់អ្នកម៉ឺងតើគាត់នឹងមានឈ្មោះអីដែល?

ខ៖ ប្តីខ្ញុំនឹងគាត់មានឈ្មោះនឹង២នៅក្នុងសៀវភៅគ្រួសារឬក៏យកឈ្មោះកំណើតកាលនឹង។

ក៖ ចាំអ្នកម៉ឺងអាចប្រាប់ឈ្មោះកំណើត?

ខ៖ ឈ្មោះកំណើតរបស់គាត់ឈ្មោះ សុខ ហេង។

ក៖ ចាំចឹងកាលនឹងអ្នកម៉ឺងបានរៀនការតាំងពីឆ្នាំណាដែលអ្នកម៉ឺងកាលនឹង?

ខ៖

ខ្ញុំការតាំងពីឆ្នាំ៩០កាលហើយនឹងក៏ខ្ញុំនឹងបានអត់ដែលកាលនឹងហើយឪពុកខ្ញុំនឹងក៏គាត់នឹងកំព្រាហើយខ្ញុំនឹងក៏កំព្រាដែលខ្ញុំនឹងបានរស់នៅជាមួយនឹងម្តាយកាលនឹងហើយកាលនឹងដែលខ្ញុំនឹងបានការហើយខ្ញុំនឹងប្តីខ្ញុំកាលនឹងខ្ញុំមិនបានដើរកេស៊ីអីទេកាលនឹងខ្ញុំហើយនឹងប្តីខ្ញុំកាលនឹងដើរជិតទំពោងហើយនឹងដើរចាប់ក្តាមនឹងហើយជំនាន់៩០សិមចឹងណាកាលនឹងហើយខ្ញុំនឹងប្តីខ្ញុំកាលនឹងពិបាកណាស់ហើយប្តីខ្ញុំកាលនឹងគាត់បានដើររេះក្រសាំគេបានមកចឹងទៅគាត់នឹងបានដើរជួលអង្ករគេកាលនឹងហើយកាលនឹងគាត់នឹងបានដើររេះអំពិលហើយនឹងបានដើររេះទំពោងកាលនឹងក្រោយឡើងមកខ្ញុំកាលនឹងបានចេញធ្វើជាគ្រូហើយខ្ញុំកាលនឹងទូរខ្ញុំកាលនឹងបាននៅក្រចឹងទៅកាលនឹងពីព្រោះខ្ញុំកាលនឹងខ្ញុំបានចេញតាំងពីខ្ញុំកាលនឹងបានការតាំងពី៨០ជាងកាលនឹងហើយខ្ញុំកាលនឹងអត់ហើយកាលនឹងដល់ពេលដែលខ្ញុំនឹងបានជួយប្តីក៏អត់ទៀតកាលនឹងហើយជាកូនកំព្រាទៀតកាលនឹងហើយកាលនឹង

គាត់បានប្រករមុខរកបកាលនឹងគាត់បានដើរស៊ីស្នូនកាលនឹងដក់ស្នូនចឹងទៅកាលនឹងហើយអោយតែដល់ជិតភ្នំកាលនឹងគាត់នឹងបានទៅហើយហើយកាលនឹងគាត់បានធ្វើបានតែមួយភ្លែតហើយនឹង២ភ្លែតចឹងទៅកាលនឹងហើយប្តីខ្ញុំកាលនឹងដែលបានដើរប៉ោកស្រូវនឹងអោយគេកាលនឹងបានតែ១គោកាលនឹងហើយក្រោយមកកាលនឹងខ្ញុំនឹងបានចេះតែបានឡើងប្រាក់ខែខ្ញុំកាលនឹងហើយខ្ញុំនឹងបានសន្សំទិចៗចឹងទៅកាលនឹងខ្ញុំនឹងហើយក្រោយមកខ្ញុំនឹងបានសន្សំបានទិញកង់មួយនឹងបានជិះកាលនឹងហើយកាលនឹងខ្ញុំនឹងលែងបានពិបាកខ្លះចឹងទៅកាលនឹងហើយខ្ញុំនឹងបានដើរធ្វើដំណើរមកចឹងកាលនឹងហើយខ្ញុំនឹងបានដើរពីផ្លូវកែងមកចឹងកាលនឹងដល់ពេលខ្ញុំ

កាលនឹងខ្ញុំនឹងបានដើរទៅហើយដើរមកចឹងកាលនឹងពេលដែលខ្ញុំនឹងបានចេញពីរៀនមកចឹងកាលនឹងខ្ញុំនឹងបានដើររហូតកាលនឹងរួចហើយកាលនឹងខ្ញុំនឹងបានជួបប្តីខ្ញុំកាលនឹងហើយក្រោយមកប្តីខ្ញុំនឹងបានមានបងធម៌គាត់នឹងបានធ្វើជាទាហានកាលនឹងចឹងគាត់នឹងបានសុំបានអោយប្តីខ្ញុំនឹងបានធ្វើជាទាហាននឹងកាលនឹងក៏ប្តីខ្ញុំនឹងបានប្រាប់ខែកាលនឹងបានមកចឹងកាលនឹងខ្ញុំនឹងបានសន្សំចឹងមកកាលនឹងហើយខ្ញុំនឹងបានទិញរមកចឹងកាលនឹងហើយមិនមែនតែលុយខ្ញុំនឹងហើយនឹងប្តីខ្ញុំទេកាលនឹងខ្ញុំនឹងបានទៅខ្ចីលុយគេនឹងបានខ្លះចឹងទៅកាលនឹងបានខ្ញុំនឹងបានទិញរមកនឹងបានមករកស៊ីចឹងទៅកាលនឹងហើយកាលនឹងខ្ញុំបានទៅដល់ភូមិដីឆ្នាំងកាលនឹងហើយខ្ញុំនឹងបានទៅតាំងពីយប់ចឹងទៅហើយដល់មកភ្លឺចឹងទៅកាលនឹងហើយប្តីខ្ញុំនឹងគាត់កាលនឹងបានធ្វើជាទាហានផងចឹងកាលនឹងហើយកាលនឹងប្តីខ្ញុំហើយនឹងខ្ញុំកាលនឹងបានលួចទៅម៉ារដងម៉ារការចឹងកានឹងហើយខ្ញុំចេញពីនឹងទៅរៀងយប់ចឹងទៅហើយដល់ពេលដែលខ្ញុំនឹងបានទៅដល់នឹងខ្ញុំនឹងបានភ្លឺចឹងទៅកាលនឹងខ្ញុំនឹងហើយដល់ពេលខ្ញុំនឹងបានចេញពីសាលារៀនពេលថ្ងៃចឹងទៅខ្ញុំនឹងបានចេញទៅលក់នៅភ្នំពេញចឹងទៅកាលនឹងហើយពេលខ្ញុំនឹងបានលក់អស់ចឹងទៅកាលនឹងខ្ញុំនឹងបានមមកវិញចឹងទៅពេលខ្លះកូនៗខ្ញុំនឹងវាបានដេកលក់អស់ហើយខ្ញុំនឹងបានខំទិញអីមកផ្ញើរកូនចឹងវាបានដេកអស់ចឹងកាលនឹងបានលុយបានអីមកផ្សំគ្នាយកមកធ្វើផ្ទះអោយកូននៅចឹងទៅនឹងឥឡូវនឹងមកវាបានធ្វើការទាំងអស់គ្នាហើយបានកូនមួយនឹងវាបានចូលធ្វើការចឹងទៅវាធ្វើការវាមិនធ្វើការអីទេវាគ្រាន់តែបានមួយទប់ទល់ៗ។

ក៖ ចាំ!បានជួយអ្នកផ្ទះដែល?

ខ៖

នឹងហើយរាល់ថ្ងៃនឹងវាទប់មិនចង់នឹងឈ្មោះផងតែគ្រាន់បានវាមើលមកអាចទៅរួចនឹងគេនី

ឯងចឹងណាស់បើមានសល់ទុកដាក់នឹងវាគ្មានទេព្រោះយើងរកអីបានបើព្រលឹមឡើងយើង  
ទៅធ្វើការប្តីក៏ធ្វើប្រពន្ធច្រើបានមួយព្រឹកចឹងបានមើលកូនចៅថែមទៀតចឹងណាស់។

ក៖ ចាំ!

ខ៖

គ្រាន់តែជីវភាពអត់មានអីប្រើជំងឺទេខ្ញុំនិយាយតាមគ្រង់មិនលាក់មិនបាងអីទេនៅតាខ្យត់ខ្យ  
យវាបានម៉ា

រនឹងគេនឹង។

ក៖

ចាំ!ចឹងអ្នកមីងអាចប្រាប់ខ្ញុំបន្តិចបានទេថាអាពិហ៍ពិពាហ៍របស់អ៊ុំតើរៀបចំដោយលោកឪពុក  
កម្ពុយនីងបងប្អូន?

ខ៖ ចាំ!គេចូលមកស្តីដណ្តឹងឪពុកកម្ពុយខ្ញុំដណ្តឹងការត្រឹមត្រូវ។

ក៖ ចាំ!លក្ខណៈថាឪពុកកម្ពុយបងប្អូនជាចំហរចឹងណាស់?

ខ៖

អត់ទេខ្ញុំអត់មានបងប្អូនកាលនឹងខ្ញុំនឹងមានដែលអ្នកកម្ពុយខ្ញុំទេកាលនឹងដែលគាត់នឹងបាន  
រៀបចំអោយ

ខ្ញុំចឹងណាកាលនឹង។

ក៖ចាំចឹងកាលនឹងតើអ្នកមីងបានចាំទេថាកាលនឹងតើប្តីរបស់អ្នកមីងនឹងតើគាត់នឹងបានជូន  
ជំនូនថ្លៃទឹកដោះនឹងអោយអ្នកមីងកាលនឹងអោយបានប៉ុន្មានដែលកាលនឹង?

ខ៖ កាលនឹងខ្ញុំនឹងមិនដឹងបានប៉ុន្មានទេនៃកាលនឹងនៅជំនាន់នឹងយើងចោយឆ្នាំ៩០។

ក៖ កាលនឹងគេនឹងបានចោយមាសកាលនឹងអ្នកមីងកាលនឹង។

ខ៖មិនមែនចោយមាសទេកាលនឹងដូចចោយលុយកាលនឹងបានតែ១០០នឹងកាលនឹងដូច  
ជាបានតែ១០០០ហើយនឹង២០០០ទេកាលនឹងលុយខ្មែរយើងនឹងកាលនឹង។

ក៖ ចាំចឹងកាលនឹងបានតែលុយខ្មែរយើងកាលនឹងបានតែពីងនឹងទេអ្នកមីងកាលនឹង?

ខ៖ កាលនឹងបើកខ្ញុំនឹងគាត់បានទៅរកកាលនឹងតាំងពីព្រឹកដល់ល្ងាចបានតែ៥០០រៀលទេ កាលនឹងបើកខ្ញុំកាលនឹងនឹងបើកខ្ញុំនឹងគេបានអោយលុយនឹងបានប៉ុន្មានទេកាលនឹងតែគេកាល នឹងគេបានអោយអង្ករដែលចឹងកាលនឹងបាន៣ទៅ៤គោកាលនឹងហើយបានមាននឹងបាន ១៥មានដែលកាលនឹងហើយខាងខ្ញុំនឹងមួយខ្ញុំនឹងបានទិញប្រាក់ដែលចឹងណាហើយអោយ ខ្ញុំនឹងបានការទៅកាលនឹងគេនឹងបានអោយលុយថ្លៃផ្ទះមកចឹងទៅកាលនឹងតែខ្ញុំនឹងមិនបា នដឹងថាបានលុយប៉ុន្មានពាន់ទេកាលនឹងដូចជាខ្ញុំនឹងបានភ្លេចហើយកាលនឹងដូចជាបាន២ ០០០ចឹងហើយកាលនឹងហើយខ្ញុំនឹងបានគេនឹងបានអោយមាននឹងអោយបានអង្ករចឹងទៅ កាលនឹងហើយអោយខ្ញុំនឹងបានរៀបចំការចឹងទៅ។

ក៖ ចាំអ្នកមឹងបានរៀលការជាមួយនឹងលោកពូមានកូននឹងប៉ុន្មាននាក់ដែលអ្នកមឹង?

ខ៖ ខ្ញុំបានរៀលការនឹងខ្ញុំនឹងមានកូនខ្ញុំនឹងតែ៣នាក់ទេហើយខ្ញុំនឹងមានកូននឹងបានតែស្រី២ ហើយនឹងប្រុស១។

ក៖ ចាំចឹងគាត់បានរៀលការនឹងអស់ហើយអ្នកមឹង?

ខ៖ ឥឡូវនឹងគេនឹងបានរៀលការនឹងអស់ហើយស្រីៗតែខ្ញុំនឹងបាននៅកូនខ្ញុំនឹងមួយនឹងទៀ តដែលមិនទាន់នឹងបានរៀលការទេ។

ក៖ អូចាំចឹងអ្នកមឹងបាននៅសល់កូនមួយដែលមិនបានទាន់នឹងរៀលការចឹងគាត់មានអាយុ នឹង១៥ហើយនឹង១៦ចឹងអ្នកមឹងដេលបានសល់នឹង?

ខ៖

កូនខ្ញុំអាពាហ៍នឹងវាមានអាយុនឹង២០ជាងហើយកូនខ្ញុំ១នឹងណាហើយវាមានឆ្នាំខោលចូល២ ០ហើយកូនខ្ញុំនឹងគាត់បានចូលធ្វើកាលហើយឥឡូវនឹងគាត់បានចូលធ្វើជាទាហានហើយកូ នខ្ញុំនឹងចូលធ្វើជាមួយនឹងឪដែលនឹង។

ក៖

ចឹងតើអ្នកមឹងអាចប្រាប់ខ្ញុំបានទេថាជាមូលហេតុអីបានជាអ្នកមឹងកាលនឹងបានស្គាល់ជាមូ យនឹងលោកពូកាលនឹងអ្នកមឹងហើយបានចាប់ដៃគ្នាបានប្តីហើយនឹងប្រពន្ធចឹងណា?

ខ៖

អូចឹងខ្ញុំនឹងមិនបានស្គាល់ទេកាលនឹងហើយខ្ញុំនឹងបានធ្វើជាគ្រូកាលនឹងហើយខ្ញុំនឹងបាន សើរគាត់ចឹងកាលនឹងហើយខ្ញុំនឹងមិនបានស្គាល់គាត់ទេកាលនឹងហើយកាលនឹងគាត់បាន

ហៅខ្ញុំថាអ្នកគ្រូថាអ្នកគ្រូចេណចុះចឹងកាលនឹងហើយកាលនឹងផ្ទះបងគាត់នឹងនៅខាងក្រៅ  
ខាងត្បូងកាលនឹងណេះកាលនឹងហើយគាត់នឹងបានឃើញខ្ញុំចឹងកាលនឹងគាត់បានអោយយា  
យគាត់មនឹងមកហៅខ្ញុំកាលនឹងហើយកាលនឹងខ្ញុំនឹងមិនបានទាក់ទង់ស្នេហ៍ដូចក្មេងឥឡូវ  
នឹងទេកាលនឹងចឹងកាលនឹងគាត់បានអោយយាយគាត់នឹងមកស្តីខ្ញុំនឹងកាលនឹងតែកាលនី  
ងយាយគាត់ក៏មិនបានចង់មកដែលកាលនឹងដោយសារតែគាត់បាននឹងមានគូដណ្តើតហើ  
យកាលនឹងប្តីខ្ញុំនឹងហើយគាត់នឹងចិតដល់ថ្ងៃការហើយកាលនឹងគាត់បានការនៅខែចៃត្រនី  
ងកាលនឹងកាលនឹងគាត់បានប្រាប់ថាគាត់នឹងបានឃើញខ្ញុំនឹងហើយកាលនឹងហើយគាត់  
កាលនឹងបានឃើញខ្ញុំកាលនឹងចឹងគាត់នឹងបានអាណិតខ្ញុំកាលនឹងហើយកាលនឹងគាត់មិន  
បានដឹងថាគាត់នឹងមិនបានចាប់អារម្មណ៍ថាគាត់នឹងមានគូដណ្តើតកាលនឹងហើយកាលនី  
ងគាត់បានទៀនយាយគាត់នឹងកាលនឹងចឹងបានជាគាត់នឹងបានមកចឹងកាលនឹងហើយកា  
លនឹងគាត់បានប្រាប់ខ្ញុំថាអានាងមានគូដណ្តើតហើយកាលនឹងតែវាមិនបានដឹងមិចកាលនី  
ងបានជាវានឹងបានទៅដាច់កូនគេនឹងដោយខ្លួនឯងចឹងកាលនឹងហើយកាលនឹងស្រុកគាត់  
នឹងនៅត្រាំចេកហើយខ្ញុំកាលនឹងខ្ញុំបានប្រាប់គាត់នឹងកាលនឹងថាខ្ញុំនឹងមិនបានកើតទេកា  
លនឹងខ្ញុំនឹងដល់ចឹងទៅកាលនឹងយាយគាត់នឹងបានប្រាប់ខ្ញុំថាធ្វើមិចចៅបើវាលែងយកយើ  
ងនីហើយនឹងកាលនឹងដល់ចឹងទៅបងប្អូនគាត់ទាំងអស់នឹងក៏បានមកចូលស្តីខ្ញុំទៅកាលនី  
ងដឹងទៅក៏បានដាច់គូដណ្តើតគាត់ចឹងទៅកាលនឹងអត់បានទាក់ទង់គ្នាបានរយខែហើយនី  
ងរយឆ្នាំទេកាលនឹងហើយកាលនឹងខ្ញុំនឹងមិនបានចេះស្រលាញ់ខ្ញុំតែម្តងកាលនឹង។

ក៏ចឹងជាមូលហេតុដែលអ្នកមិនកាលនឹងហើយនឹងលោកពូដែលបានទទួលគ្នាជាប្តីហើយ  
នឹងប្រពន្ធតាមរយៈអ្នកម្តាយរបស់អ្នកមិនហើយនឹងលោកយាយកាលនឹងជាអ្នកដែលបាន  
សំគំអោយកាលនឹងហើយជាអ្នកដែលបានមកចូលស្តីដណ្តើតអោយចឹងកាលនឹងចឹងរាល់  
ថ្ងៃនឹងជាគ្រូបង្រៀនចឹងរាល់ថ្ងៃនឹងតើអ្នកមិនដែលបានប្រើភាសាបទេសផ្សេងក្រៅពីភា  
សាខ្មែរទេ?

ខ៖ អត់ទេកាលនឹងខ្ញុំមិនបានរៀនផងនឹងកាលនឹង។

ក៖ ចាំចឹងភាសាបារាំងទេកាលនឹង?

ខ៖ អត់ទេខ្ញុំកាលនឹងមិនបានរៀនផងចឹងខ្ញុំមិនបានចេះទេកាលនឹងជំនាន់នឹងខ្ញុំនឹងបានរៀ  
នតែទិចដែលកាលនឹងខ្ញុំនឹងបានរៀនបារាំងដែលកាលនឹងតែខ្ញុំនឹងរៀនបានទិចដែលនឹង  
តែជំនាន់៧៩កាលនឹងគេនឹងមិនបានអោយខ្ញុំនឹងបានរៀនទេកាលនឹង។

ក៖ ជាមូលហេតុអីកាលនឹងបានជាអ្នកមិនមិនបានរៀនភាសាកាលនឹងអ្នកមិន?

ខ៖ កាលនឹងខ្ញុំមិនបានដឹងអីទេកាលនឹងខ្ញុំនឹងបាននៅតូចៗចឹងកាលនឹងគេបានអោយរៀន  
តែខ្មែរចឹងកាលនឹងត្រូវខ្ញុំនឹងគាត់បានលួចបានបង្រៀនភាសាបារាំងអា បេ  
សេចឹងកាលនឹងដល់តែមេភូមិកាលនឹងគេបានដឹងការមិនបានអោយរៀនទេកាលនឹងហើ  
យគេបានប្រាប់ត្រូវខ្ញុំនឹងអោយបិទកាលនឹងជំនាន់នឹងមិនមានអង់គ្លេសទេកាលនឹង។

ក៖ កាលនឹងជំនាន់នឹងគេមានតែបារាំងទេកាលនឹង?

ខ៖ ចាំជំនាន់នឹងគេមានតែបារាំងទេកាលនឹងហើយដល់ពេលជំនាន់នឹងគេបានមិនអោយរៀ  
នចឹងទៅកាលនឹងខ្ញុំនឹងក៏មិនបានរៀនចឹងទៅកាលនឹងហើយដល់ចឹងទៅខ្ញុំនឹងបានរៀនតែ  
ខ្មែរក៏បានខ្ញុំនឹងបានរៀនបានជាប់ឪពុកកាលនឹងជាប់ខ្ញុំកាលនឹងបានឈប់រៀនទៅកាលនឹង  
ចុះមានអីបានរៀនទៀតកាលនឹងបើនៅតាមស្រុកគេមានថ្នាក់ឪពុកនឹងកាលនឹងបើយើងនី  
ងចង់រៀនទៀតកាលនឹងទប់តែយើងនឹងបានរៀននៅឯពេញកាលនឹងបានយើងនឹងបានរៀ  
នទៀត។

ក៖

ចាំចឹងកាលនឹងដែលអ្នកមិនបានរៀនជំនាន់ឪពុកជំនាន់បានតែត្រឹមថ្នាក់ទៅ៧ទេកាលនឹង  
?

ខ៖ ចាំ!

ក៖ អូចាំចឹងកាលនឹងមានត្រឹមថ្នាក់ទៅ៧ទេកាលនឹងហើយឥឡូវនឹងកាលនឹងគេបានថែម  
ថ្នាក់ទៅ៩ហើយ

ចឹងអ្នកមិនកាលនឹងដែលអ្នកមិនបានរៀនថ្នាក់ឪពុកនឹងកាលនឹងសាលាដែលអ្នកមិនបាន  
រៀននឹងមានឈ្មោះអីដែលអ្នកមិនកាលនឹង?

ខ៖ សាលដែលខ្ញុំកាលនឹងបានរៀននឹងឈ្មោះអង់ព្រៃ។

ក៖ ចេះចឹងសាលាដែលអ្នកមិនកាលនឹងបានរៀននឹងមានឈ្មោះថាអង់ព្រៃដែលបាននៅខា  
ងកើតនឹងអ្នកមិនចាំចឹងកាលនឹងដែលអ្នកមិនជំនាន់នឹងបានរៀននឹងជំនាន់នឹងដែលមានមិត្ត  
ស្និទ្ធជានឹងគ្នាទេកាលនឹងអ្នកមិនជំនាន់នឹងដូចជាកាលនឹងខ្លួនចិត្តដើរលេងហើយនឹងធ្វើអី  
ជាមួយនឹងគ្នាកាលនឹងអ្នកមិនដែលមានទេកាលនឹង?

ខ្ញុំមានមិត្តខ្ញុំនឹងដែលបានរស់នៅក្នុងភូមិកាលនឹងហើយកាលនឹងបើខ្ញុំដើរត្រូវគ្នាកាលនឹងមានតែ៣នាក់កាលខ្ញុំនឹងបាននឹងដើរជាមួយនឹងគ្នាកាលនឹងបើកាលណាដែលខ្ញុំកាលបើកាលនឹងមានពួកខ្ញុំនៅណាគេនឹងបានសើចនៅនឹងហើយកាលនឹងដោយសារតែខ្ញុំកាលនឹងបានខ្ញុំនឹងកំផ្លែងកាលនឹងហើយកាលនឹងខ្ញុំនឹងបានចូលចិត្តអោយខ្ញុំកាលនឹងបានទៅសាលាកាលនឹងខ្ញុំនឹងបានដើរទៅចឹងទៅកាលនឹងខ្ញុំបានដើរកាត់ចំការឥឡូវតំចំការពូតចំការរុក្ខសក់គេចឹងកាលនឹងហើយកាលនឹងខ្ញុំនឹងបានចូលចិត្តដើរបេះរបស់គេនឹងយកមកហូបកាលនឹងចូលចិត្តបេះរបស់គេនឹងយលមកហូបនឹងមិនមែនខ្ញុំកាលនឹងមិនបានសុំគេកាលនឹងហើយខ្ញុំនឹងបានស្រែកសុំគេហើយកាលនឹងមិនមានម្ចាស់មែនកាលនឹងខ្ញុំនឹងបានស្រែកសុំគេកាលនឹងស្រែកថាពូអើយម៉ែអើយអោយខ្ញុំនឹងបានសុំគ្រូសក់មួយហើយនឹងឥឡូវនឹងបានមួយចឹងកាលនឹងចុះទំរាមកាលនឹងខ្ញុំបានដើរមកដល់ផ្ទះកាលនឹងខ្ញុំបាននៅឆ្ងាយណាស់កាលនឹងចឹងដល់តែខ្ញុំកាលនឹងហូបហើយខ្ញុំនឹងបាននាំគ្នានឹងលេងទឹកនៅនឹងកាលនឹងហើយបាយនៅនឹងរួចកាលនឹងបាននាំគ្នាកាលនឹងដើរមកផ្ទះកាលនឹងជើងខ្ញុំនឹងបានអស់យើងហើយកាលនឹងហើយពេលខ្ញុំកាលនឹងបានមកដល់ផ្ទះខ្ញុំនឹងឃ្លាងកាលនឹងហើយកាលនឹងខ្ញុំនឹងបានឃើញបាយនៅសល់បានទិចកាលនឹងបានខ្ញុំនឹងយំកាលនឹង

ហើយកាលនឹងម្តាយខ្ញុំគាត់ឃើញខ្ញុំនឹងយំកាលនឹងហើយគាត់បានប្រាប់ខ្ញុំថាហូបសិនទៅកូនបើមិនបានផ្អែតកាលនឹងគាត់បានដាំបាយអោយខ្ញុំកាលនឹងបានហូបសិនកាលនឹងហើយកាលនឹងខ្ញុំនឹងបានប្រាប់ម្តាយខ្ញុំកាលនឹងបានថាកាលណាបានដាំបាយអោយខ្ញុំបើខ្ញុំឃ្លាងចង់ងាប់ហើយកាលនឹងខ្ញុំនឹងបានឃ្លាងចង់ដាក់ពោះរៀនកាលនឹងហើយបើអោយខ្ញុំកាលនឹងបានហ្វូនខ្ញុំនឹងបានហូបនឹងមិនបានអស់ទេកាលនឹងហើយដល់កាលនឹងខ្ញុំនឹងបានធ្វើជាគ្រូចឹងទៅកាលនឹងខ្ញុំនឹងបានមានប្តីកាលនឹងខ្ញុំបានមកពីបង្រៀនកាលនឹងខ្ញុំនឹងបានដើរកាលនឹងដើរមកដល់ផ្ទះខ្ញុំបានឃើញប្តីខ្ញុំកាលនឹងគាត់បានសរត្រីព្រាកជាមួយនឹងប្រហុកកាលនឹងខ្ញុំបានឃើញចង់ខ្ញុំនឹងបានយំតែម្តងកាលនឹងហើយខ្ញុំនឹងបានអង្គុយយំនឹងម៉ារផ្អែតកាលនឹងដល់គាត់ខើញខ្ញុំនឹងបានយំចឹងកាលនឹងគាត់បានប្រាប់ខ្ញុំថាកុំយំអីបើហូបមិនបានកើតចាំគាត់នឹងរកអីនឹងអោយហូបដល់ចឹងទៅខ្ញុំនឹងក៏បានហូបដល់ពេលដែលខ្ញុំនឹងបានហូបទៅវាឆ្ងាញ់កាលនឹងខ្ញុំនឹងបានសើចហើយខ្ញុំនឹងបានប្រាប់គាត់ថាថ្ងៃក្រាយនឹងឈប់ស្តរចឹងទៀតខ្ញុំមិនបានចូលចិត្តទេកាលនឹងហើយគ្រាប់តែប្រវិត្តដែលខ្ញុំកាលនឹងបានដើរលេងនឹងជាមួយនឹងគ្នាកាលនឹងវាសប្បាយណាស់កាលនឹងដល់ពេលយប់ឡើងកាលនឹងខ្ញុំនឹងបានលេងបិទពួនគ្នាកាលនឹងម៉ារយប់កាលនឹងចង់ទល់ភ្លឺកាលនឹងអ្នកដែលបានដាំទីនៅនឹងទេតែអ្នកដែលបានរត់វិញនឹងកាលនឹងរត់ពេលភូមិកាលនឹងរត់ជុំវិញភូមិកាលនឹងរត់ណា



ត់ទៅហើយកាលនឹងគរមិនបានកំណត់កាលនឹងគ្រាប់តែទីកាលនឹងនៅកណ្តាលភូមិកាល  
នឹងគេមិនបានកំណត់ទីទេកាលនឹងហើយដល់ពេលដែលយើងកាលនឹងបានរត់ចឹងទៅកា  
លនឹងដល់ពេលចាស់កាលនឹងគាត់បានទៅមុចទឹកនៅទំពោងចឹងទៅក្មេងៗកាលនឹងលេង  
ក៏បានយកខោវហើយនឹងអាវគាត់នឹងមកចឹងទៅកាលនឹងហើយគាត់នឹងបាននៅស្រាតនៅ  
នឹងកាលនឹងហើយគាត់នឹងបានស្រែកហៅអោយគេនឹងបានយកខោវអាវនឹងអោយគាត់កា  
លនឹងចឹងទៅហើយគេនឹងបានយកខោវអាវនឹងអោយគាត់វិញចឹងទៅកាលនឹងសប្បាយ  
ណាស់ចុះកាលនឹងយើងនឹងបានមកពីអាពាហ៍ពិពិធកាលនឹង។

ក៖ ចាំចឹងកាលនឹងទើបម្តងដែលបានធ្លាក់ស៊ីស្នូនដក់ស្នូននឹងអោយគេទេកាលនឹង?

ខ៖ អូខ្ញុំកាលនឹងខ្ញុំនឹងបានធ្លាប់ដែលតើកាលនឹង។

ក៖ ចាំចឹងកាលនឹងអ្នកមីងបានកំណែកាលនឹងបានប៉ុន្មានដែលកាលនឹងដែលអ្នកមីងបានធ្វើ  
ជាមួយនឹងម្តាយរបស់អ្នកមីងកាលនឹងបានប៉ុន្មានដែលកាលនឹង?

ខ៖ អត់ទេកាលនឹងខ្ញុំកាលនឹងធ្វើបានតែច្រើនទេកាលនឹងខ្ញុំបានដក់ស្នូននឹងខ្ញុំកាលនឹងបាន  
ខំចង់ដាក់ចង្កី៖ ។

ក៖ ចាំចឹងកាលនឹងអ្នកមីងក្រៅពីបានធ្វើស្រែអោយគេនឹងកាលនឹងតើអ្នកមីងមានបានធ្វើអី  
តៀតទេកាលនឹងហើយអ្នកមីងបានធ្វើជាគ្រូបង្រៀនគេនឹងតើបានធ្វើទៀតទេកាលនឹង?

ខ៖ អត់ដែលបានធ្វើអីទេខ្ញុំនឹងបានធ្វើតែស៊ីស្នូនគេនឹងតែម្តងនឹងកាលនឹងគ្រាប់តែកាលនឹង  
ខ្ញុំនឹងប្តីខ្ញុំកាលនឹងដែលគេនឹងបានស៊ីស្នូនអោយគេកាលនឹងខ្ញុំនឹងបានដើរដល់នឹងអោយ  
គេតើបើកាលនឹងខ្ញុំនឹងគ្រាប់តែចង់នឹងអោយប្តីខ្ញុំនឹងកាលនឹងមិនបានធ្វើអីផ្សេងទេកាលនី  
ងហើយកាលនឹងប្តីខ្ញុំនឹងគាត់បានដក់បានតែ៤

៥ភ្នូនកាលនឹងហើយខ្ញុំនឹងបាននៅចង់ចឹងទៅកាលនឹងហើយបើខ្ញុំនឹងបានចង់នៅសល់គា  
ត់បានឡើងមកចង់ទៀតទៅកាលនឹង។

ក៖ ចាំចឹងតាំងពីតូចដល់ធំតើអ្នកមីងមានជីវិតរបស់អ្នកមីងកាលនឹងមានកាលផ្លាក់ប្តូរដែល  
ទេកាលនឹង?

ខ៖ អត់ទេកាលនឹងខ្ញុំមិនបានប្តូរអីទេកាលនឹងវាមិនមានអីផ្លាក់ប្តូរទេកាលនឹងតែគ្រាប់តែកា  
លនឹងយើងបានផ្លាក់ប្តូរសង្គមអាពាហ៍ពិពិធកាលនឹងហើយកាលនឹងខ្ញុំនឹងបានវែកដីរហូតនឹង  
កាលនឹងខ្ញុំនឹងមិនដែលបានទំនេរទេកាលនឹងកាលដែលខ្ញុំនឹងបាននៅពីតូចមកចឹងកាលនី

ឯតែកាលនឹងគេបានកំណត់គិមកាលនឹងអីចឹងកាលនឹងអោយយើងនឹងបានវែកទាល់តែបានកាលនឹងទល់តែកាលនឹងគេនឹងបានធ្វើអោយបានច្រើនកាលនឹងហើយកាលនឹងដែលខ្ញុំនឹងបានធ្វើនឹងនៅឯងទ្រុកអូខ្លាយ។

ក៖ ចាំអ្នកមឹងអាចប្រាប់ថាអីដែលអ្នកមឹងមិនបានទាន់និយាយមកណាអ្នកមឹង?

ខ៖

ចាំចឹងកាលនឹងខ្ញុំនឹងបានគេនឹងអោយខ្ញុំនឹងបានវែកដោយបានអស់កាលនឹងនឹងបានហើយកាលនឹងហើយកាលនឹងល្មមបានកាលនឹងខ្ញុំនឹងកាលនឹងបានខ្ញុំនឹងបានធ្វើជិតរួចកាលនឹងខ្ញុំនឹងបានអស់ជើងកាលនឹងខ្ញុំនឹងដល់ល្ងាចកាលនឹងបានខ្ញុំហើយកាលនឹងគេនឹងបានកំណត់អោយយើងកាលនឹងធ្វើអោយបានរួចលើកដីកាលនឹងខ្ញុំនឹងបាននិយាយអោយបានអស់ទៅកាលនឹងមើលខ្ញុំកាលនឹងបានឃើញគេនឹងបររទេសគោកាលនឹងមកចឹងខ្ញុំនឹងបានដាក់ជើងខ្ញុំនឹងអោយបានចំកាលនឹងហើយខ្ញុំនឹងបានប្រាប់កូនខ្ញុំកាលនឹងខ្ញុំនឹងបានលើកទ្រុបកាលហើយកាលនឹងខ្ញុំបានឃើញរទេសគោនឹងកាលនឹងខ្ញុំនឹងបានដាក់ជើងខ្ញុំនឹងអោយបានចំកាលនឹងហើយដល់ពេលទេសគោនឹងបានខ្ញុំនឹងបានបូតស្រូវនឹងមកដាក់ក្នុងខ្មៅកាលនឹងយកវានឹងទៅលិននៅក្នុងព្រៃហើយស្រូវនឹងបានទៅខ្លាយកាលនឹងហាយយើងនឹងបានហូបចឹងទៅកាលនឹងខ្ញុំនឹងបានដឹកទឹកទៅកាលនឹងខ្ញុំនឹងហើយបានមួយពេលៗទៅណាហើយពេលខ្លះយើងទៅលួចដកដំឡូងគេទៅណាស់។

ក៖ ចាំ!

ខ៖

ហើយល្បឿនអីទេភ្លេចហើយនាកអាអីទេឲ្យតែមានទឹកចេះតែហូបតំពារតិចៗទៅណាស់ហើយអត់ដឹងថាផ្លែអីទេពេលនិងខ្ញុំដើរចូលព្រៃហើយទៅបេះផ្លែនិងទៅណាស់ហើយហូបទឹកនិងទៅណាស់មានអីហូបកាលនិងនោះមានតែផ្លែឈើនិងហើយនិងទឹកបន្តិចនិងគ្រប់គ្រាន់ហើយកាលនិងនោះមានអីទេ។

ក៖ ចាំ!និងហើយកាលនិងមានអីហូបទេមានអីចេះតែហូបទៅអ្នកមឹងណោះ។

ខ៖ ចាំ! នឹងហើយអូនមានអីហូបហូបនិងទៅណាស់គ្រាន់អត់ណាស់អូន។

ក៖ ចាំ!

ខ៖

ចាំចឹងកាលនឹងកុំអោយខ្ញុំនឹងបានឃ្លាងពេកកាលនឹងហើយជំនាន់នឹងខ្ញុំកាលនឹងមិនបាន  
មានអំបិលម្តងទេកាលនឹងខ្ញុំនឹងហើយកាលនឹងខ្ញុំនឹងហូបបូតចឹងទៅកាលនឹង ។

ក៖

ចឹងអើយកាលនឹងអ្នកមីងអាចប្រាប់ខ្ញុំបានទេថាតាំងពីតូចរហូតដល់អ្នកមីងនឹងបានធំហើ  
យមកដល់រាល់ថ្ងៃនឹងតើអ្នកមីងចូលចិត្តហូបអីជាងគេដែល?

ខ៖

ខ្ញុំអតមានដែលថាខ្ញុំនឹងបានចូលចិត្តអីខ្ញុំនឹងបានធម្មតាខ្ញុំនឹងហើយខ្ញុំនឹងបានចូលចិត្តសំល  
មម្លូហើយនឹងប្រហើលហើយនឹងខ្ញុំនឹងបានហូបឆាអីនឹងបានធម្មតាអត់បានដូចកូនខ្ញុំទេកា  
លនឹង ។

ក៖ ចាំ!

ខ៖

ហើយបើកូនខ្ញុំនឹងវាមានចូលចិត្តអីខ្លះតែប៉ុន្តែវិញធម្មតាទេខ្ញុំនឹងហើយបើចំណែកប្តីខ្ញុំនឹងគា  
ត់បានចូលចិត្តតែម្តងទេហើយបើខ្ញុំវិញនឹងធម្មតាទេខ្ញុំនឹង ។

ក៖

ចុះបើសំរាប់ល្បែងដែលយើងកាលនឹងបានចូលឆ្នាំខ្មែរកាលនឹងយើយើងនឹងបានចូលចិត្តនី  
ងបានលេងអីដែលកាលនឹងអ្នកមីង?

ខ៖

អូខ្ញុំនឹងចូលចិត្តច្រៀងរាំហើយកាលនឹងខ្ញុំនឹងបានច្រៀងរាំអោយគេហើយបានច្រៀងរាំនឹង  
ខ្លួនឯងកាលនឹងហើយខ្ញុំនឹងបានច្រៀងអោយគេនឹងបានរាំចឹងទៅកាលនឹងហើយខ្ញុំនឹងបា  
នអង្គុយច្រៀងអោយគេនឹងបានរាំកាលនឹងខ្ញុំនឹងហើយកាលនឹងខ្ញុំនឹងបាននៅល្មើកាលនី  
ងហើយខ្ញុំនឹងបាននៅកន្លែងណាមួយដែលខ្ញុំកាលនឹងបានធ្វើនឹងកាលនឹងហើយបើមកដ  
ល់ឥឡូវនឹងខ្ញុំនឹងបានហូតចឹងទៅតែបើខ្ញុំនឹងកូនខ្ញុំនឹងបានអោយខ្ញុំមនឹងបានច្រៀងកាលនី  
ងវាបានប្រាប់ខ្ញុំថាខ្ញុំនឹងបានច្រៀងនឹងពិរោះជាងខ្ញុំទៀតម្តាយបើកាលនឹងខ្ញុំនឹងបានចេះតែ  
ច្រៀងអោយកូនខ្ញុំនឹងបានស្តាប់ចឹងទៅកាលនឹងហើយខ្ញុំនឹងបានចូលចិត្តហើយខ្ញុំនឹងបាន  
ច្រៀងអោយកូនខ្ញុំនឹងបានស្តាប់ចឹងទៅកាលនឹង ។

ក៖

ចាំចឹងកាលនឹងតើអ្នកម៉ឺងដែលមានកូនណាដែលបានមានបងប្អូនណាដែលបានចេះលេងភ្លេចដែលទេអ្នកម៉ឺង?

ខ៖

ខ្ញុំកាលនឹងមិនដែលបានមានបងប្អូនណាដែលបានចេះលេងភ្លេចទេហើយណាមួយនៅស្រុកនឹងអត់មានអ្នកណាដែលបានចេះលេងភ្លេងដែលនឹងឪពុកខ្ញុំកាលនឹងគាត់បានចេះច្រៀងហើយនឹងបានចេះស្នូតពីគាត់នឹងមានអាយុនឹង១៥ឆ្នាំមកនឹងឪពុកខ្ញុំនឹងហើយកាលនឹងគាត់នឹងបានស្នូតរហូតកាលនឹងពេលបានមកដាក់តាំងពីអាពាហ៍ពិពាហ៍មកម្ល៉េះកាលនឹងហើយដល់ចឹងទៅគេនឹងក៏បានហៅឪពុកខ្ញុំមកស្នូតដែលកាលនឹងអ្នកខ្លះដែលគេនឹងបានអត់មានឪពុកខ្ញុំនឹងមកស្នូតកាលនឹងគឺមិនបានស្លាប់បិទភ្នែកនឹងបានជិតទេកាលនឹងមានដល់នៅអង្គរខ្មៅហើយដល់ពេលកាលនឹងគេបានស្លាប់នឹងគរនឹងបានអោយកូនគេនឹងមកយកឪពុកខ្ញុំនឹងបាមទៅកាលនឹង។

ក៖ ចាំចឹងកាលនឹងគេបានដឹងថាឪពុកអ្នកម៉ឺងគាត់បានស្នូតនឹងបានពិរោះចឹងកាលនឹង?

ខ៖

គាត់នឹងបានចូលចិត្តច្រៀងកាលនឹងតាំងពីក្មេងមកចឹងកាលនឹងហើយកាលនឹងគាត់មិនបានទៅទេកាលនឹងហើយគាត់នឹងបានជាប់ជាមួយនឹងខ្សែរបស្រលាយគាត់នឹងបានជាប់ជាមួយនឹងតាព្រហ្មម៉ារកាលនឹងបងប្អូនគាត់នឹងបានរស់នៅព្រះវិហារធំកាលនឹង។

ក៖ ហើយចឹងកាលនឹងគាត់នឹងមិនបានទៅទេកាលនឹងចឹងអ្នកម៉ឺង?

ខ៖

ចឹងកាលនឹងគាត់នឹងបានចូលចិត្តច្រៀងដែលនឹងកាលនឹងឪពុកខ្ញុំនឹងបានចូលចិត្តតែគាត់កាលនឹងមកបានទៅចឹងកាលនឹង។

ក៖

ចាំចឹងកាលនឹងអ្នកម៉ឺងតើផ្ទះរបស់អ្នកម៉ឺងកាលនឹងមានលល្អៗមិចដែលកាលនឹងអ្នកម៉ឺងកាលដែលអ្នកម៉ឺងដែលបានរស់នៅជាមួយនឹងឪពុកហើយនឹងម្តាយរបស់អ្នកម៉ឺង?

ខ៖

កាលនឹងខ្ញុំនឹងម្តាយខ្ញុំកាលនឹងតាំងពីជំនាន់ដើមនឹងខ្ញុំនឹងពីសង្គមមុខនឹងអាពាហ៍ពិពាហ៍នឹងកាលនឹង

ឯជំនាន់អាពាហ៍និងកាលនឹងគាត់បានមានផ្ទះនឹងខ្លួនសព្វដែលកាលនឹងចឹងកាលនឹងខ្ញុំចាំមិនសូវបានកាលនឹង។

ក៖ ចឹងកាលនឹងប្រហែកជាង១ម៉ែតកាលនឹងអ្នកមីង?

ខ៖

ចាំចឹងហើយកាលនឹង១ម៉ែតចឹងហើយកាលនឹងហើយកាលនឹងផ្ទះនឹងមានជណ្តើរនឹងបាន ៣កាំកាលនឹងហើយបានប្រកស្លឹកហើយជញ្ជាំងនឹងក៏បានស្លឹកដែលកាលនឹងហើយវាមាន រហែកដែលកាលនឹង។

ក៖ ចាំកាលនឹងធ្វើផ្ទះនឹងដោយខ្លួនឯងកាលនឹង?

ខ៖

កាលនឹងខ្ញុំប្រហែកជាឪពុកខ្ញុំជាអ្នកដែលបានធ្វើចឹងកាលនឹងធ្វើទៅកាលនឹងពីងនឹងហើយ កាលនឹងខ្ញុំនឹងបានឡើងទៅនឹងវាតូចតែ១ដែលនឹងកាលនឹង។

ក៖

ចាំចឹងកាលនឹងផ្ទះរបស់អ្នកមីងកាលនឹងបានម៉ារលួងដែលកាលនឹងកាលនឹងហើយខ្ញុំកាល នឹងបានដាក់រនោកឬស្បីកាលនឹងមានអត់តាំងពីកន្លែងកាលនឹងខ្ញុំនឹងហើយខ្ញុំកាលនឹងខ្ញុំ នឹងបានដឹងមិនសូវជាបានច្បាស់ផងកាលនឹងខ្ញុំនឹងហើយកាលនឹងខ្ញុំមានកន្លែនឹងកន្លែភ្នោ តកាលនឹងហើយកាលនឹងខ្ញុំនឹងបានដឹងចឹងឯងកាលនឹង។

ក៖

ចាំចឹងកាលនឹងអើយអ្នកមីងអាចប្រាប់ខ្ញុំបានទេថាកាលនឹងសំភារៈដែលបានកសាងនឹងមា នអីខ្លះកាលនឹងដែលបានរស់នៅជាមួយនឹងឪពុកហើយនឹងម្តាយកាលនឹងណា?

ខ៖ ចាំ!

ក៖

ហើយកាលនឹងមានសំភារៈអីខ្លះសំរាប់ធ្វើផ្ទះរបស់អ្នកមីងកាលនឹងដូចជាជំនាន់នឹងមានដៃ លបានវីដែកគូទេកាលនឹងមានទេអ្នកមីងកាលនឹង?

ខ៖

ជំនាន់នឹងមានដែកគូនឹងមានកាលនឹងវៃដែកគូហើយកាលនឹងរនោរស្សីកាលនឹងហើយកាលនឹងខ្ញុំនឹងបានវៃជញ្ជាំងនឹងស្លឹកកាលនឹង។

ក៖

តើកាលនឹងយើងមានសំភារៈកាលនឹងដូចជាពូជៅហើយនឹងស្លឹកហើយកាលនឹងជារណរចឹងកាលនឹង?

ខ៖ មានៗកាលនឹងមានហើយកាលនឹងខ្ញុំនឹងបានដឹងថាមានកាលនឹង។

ក៖

ចឹងកាលនឹងអ្នកម៉ឺងដែលបានចេះជំនឿអីខ្លះដែលបានបន្តវេងពីលោកឪពុកហើយនឹងអ្នកម្តាយរបស់អ្នកម៉ឺងដែលទេកាលនឹងដូចជាកាលនឹងដេរត្បាញកាលនឹងគូស្តរត្នោតហើយកាលនឹងដែលបានធ្វើជាកន្លែដែលទេកាលនឹងអ្នកម៉ឺងកាលនឹង?

ខ៖ អូកាលនឹងខ្ញុំនឹងបានចេះធ្វើក្បួនកាលនឹងហើយនឹងបានចេះធ្វើក្រតំកាលនឹង។

ក៖ ចឹងកាលនឹងអ្នកម៉ឺងដែលបានចេះពីអ្នកម្តាយកាលនឹង?

ខ៖

ខ្ញុំកាលនឹងបានចេះនឹងតាំងពីខ្ញុំកាលនឹងនៅឡើងដើមត្នោតកាលនឹងហើយកាលនឹងខ្ញុំនឹងបានរៀនចេះនឹងមិនមែងអ្នកម្តាយខ្ញុំនឹងបានប្រាប់ខ្ញុំទេកាលនឹងខ្ញុំនឹងបានឃើញគេកាលនឹងតាំងពីសង្គមអាពាហ៍ពិពាហ៍កាលនឹងហើយខ្ញុំនឹងបានឡើងដើមត្នោតកាលនឹងខ្ញុំនឹងបានអង្គុយនៅឡើងនឹងកាលនឹងហើយដល់តែពេលថ្ងៃឡើងខ្ញុំនឹងបានដើរកាត់ត្នោតនឹងយកមកហូបចឹងទៅកាលនឹងទៅហើយខ្ញុំកាលនឹងខ្ញុំនឹងបានបែកស្លឹកត្នោតនឹងមកធ្វើចឹងទៅកាលនឹងហើយកាលនឹងខ្ញុំនឹងបានធ្វើស្មុតនៅឡោះងនឹងកាលនឹងខ្ញុំនឹងដល់តែពេលដែលខ្ញុំនឹងបានធ្វើរួចកាលនឹងបានខ្ញុំនឹងចុះមកចឹងកាលនឹង។

ក៖ ចឹងរាល់ថ្ងៃនឹងអ្នកម៉ឺងនៅតែបានចេះធ្វើស្មុតនឹងទៀតទេអ្នកម៉ឺង?

ខ៖ ចាំខ្ញុំនៅតែបានចេះតើខ្ញុំមិនបានភ្លេចទេធ្វើចឹងនោះខ្ញុំនឹង។

ក៖ ចាំចឹងអ្នកម៉ឺងនៅតែបានបន្តនៅតែបានចេះធ្វើចឹងដែលអ្នកម៉ឺងកាលនឹង?

ខ៖ ចាំខ្ញុំនឹងនៅតែបានចាំចាំៗ។

ក៖

ចាំចឹងរហូតមកដល់ឥឡូវនឹងតើអ្នកមិនកាលនឹងហើយខ្ញុំនឹងបានសុំសួររបញ្ហានៅក្នុងជីវិតរបស់អ្នកមិនកាលនឹងដែលបានមានធ្វើអោយអ្នកមិនដែលមិនអាចបំភ្លេចបានកាលនឹងអ្នកមិនកាលនឹង?

ខ៖

បំភ្លេចមិនបាននឹងឃើញតែថាបញ្ហាដែលខ្ញុំកាលនឹងបំភ្លេចមិនបាននឹងតាំងពីជំនាន់អាពាហ៍និងទេដែលខ្ញុំនឹងមិនអាចនឹងបំភ្លេចមិនបានណាហើយកាលនឹងខ្ញុំនឹងបានរត់មកចឹងទៅកាលនឹងគ្រាប់ផ្លោមមកចឹងកាលនឹងហើយខ្ញុំនឹងបានរត់ចូលក្នុងរណ្តៅកាលនឹងហើយខ្ញុំកាលនឹងបានបែកខ្ចីពុកហើយនឹងម្តាយខ្ញុំចឹងកាលនឹងហើយអ្នកខ្លះបានបែកយាយហើយនឹងតាចឹងទៅកាលនឹងហើយអ្នកខ្លះរត់ចូលក្នុងព្រៃចឹងទៅកាលនឹងហើយកាលនឹងទំរង់តែគ្រាប់នឹងបានលែងផ្លោមនឹងឈប់កាលនឹងយើងនឹងបានចេញមកចឹងកាលនឹងហើយកាលនឹងខ្ញុំនឹងបានភ័យខ្លាចកាលនឹងហើយខ្ញុំនឹងមិនអាចនឹងបមភ្លេចបានទេកាលនឹងខ្ញុំនឹងហើយកាលនឹងខ្ញុំនឹងបានមើលទៅឡើងចឹងកាលនឹងគ្រាប់នឹងបានផ្លោមដូចទឹកភ្លៀងកាលនឹងកាលនឹងហើយខ្ញុំនឹងអត់បានភ្លេចទេកាលនឹងហើយគោនឹងក្របីកាលនឹងហើយខ្ញុំអីកាលនឹងបាននៅឡើងរទេសកាលនឹងហើយគេនឹងបានរត់ខ្វាតខ្វាយអស់ចឹងទៅកាលនឹងខ្ញុំពុកហើយនឹងម្តាយខ្ញុំកាលនឹងដូចថាពេលនឹងលេងរកគ្នានឹងបានឃើញហើយកាលនឹងខ្ញុំនឹងហើយដូចនៅក្នុងសមាម័ភូមិកាលនឹង។

ក៖

ចាំចឹងកាលនឹងអ្នកមិននឹងពិបាកណាស់ហើយមានមនុស្សជាច្រើននឹងបានពិបាកនៅជំនាន់នឹងច្រើននក់ណាស់?

ខ៖

ចាំនឹងហើយខ្ញុំមិនអាចនឹងបានបំភ្លេចនៅកន្លែងនឹងបានទេខ្ញុំរាល់ថ្ងៃនឹងខ្ញុំនឹងហើយកាលនឹងខ្ញុំនឹងបាននៅតូចដែលកាលនឹងហើយខ្ញុំនឹងបានធំជាងនឹងបានតែទិចនឹងកាលនឹងខ្ញុំនឹងហើយកាលនឹងខ្ញុំនឹងបាននៅចាមកាលនឹងហើយខ្ញុំនឹងបានរត់មករណ្តៅត្រង់សេកាលនឹងខ្ញុំនឹងហើយកាលនឹងបែលខ្មែតហើយបានបែកខ្ចាយគ្នាអស់ហើយកាលនឹងហើយកាលនឹងគោហើយនឹងប្របីកាលនឹងគេបានទំលាក់ពីនមអស់ហើយកាលនឹងខ្ញុំនៅបានចាំកាលនឹងហើយកាលនឹងខ្ញុំនឹងបានអាណិតម្តាយខ្ញុំកាលនឹងគាត់បាមនយកដីកាលនឹងមកដាក់លើក្បាលខ្ញុំអស់ហើយកាលនឹងខ្ញុំនឹងចឹងបានខ្ញុំនឹងអាណិតម្តាយខ្ញុំកាលនឹងគាត់បានយ

កដីនឹងមកដាក់លើក្បាលខ្ញុំកាលនឹងអស់ហើយខ្ញុំនឹងគាត់កាលនឹងបានចាប់កូនគាត់នឹង  
បានអោបអស់ហើយកាលនឹងហើយនឹងបានអោយព្រះធម៌នីកាលនឹងអោយបានក្រណែតប  
កូនគាត់ចឹងកាលនឹងអោយបានជួយចឹងកាលនឹង។

ក៖

ចាំគាត់បានធ្វើចឹងអោយបានជួយកូនគាត់កុំអោយគ្រាប់នឹងបានធ្លាប់មកនឹងបានត្រូវកូនគា  
ត់ចឹងកាលនឹងអ្នកមីង?

ខ៖ ចាំនឹងហើយ!

ក៖

ចាំចឹងអ្នកមីងដែលបានសប្បាយចិត្តអីខ្លះនៅថ្ងៃបុណ្យទានកាលនឹងហើយដូចជាថ្ងៃដែល  
បានជួបជុំបងប្អូនចឹងកាលនឹងអ្នកមីងដែលបានសប្បាយទេកាលនឹង?

ខ៖

ដូចចាំខ្ញុំនឹងមានអារម្មណ៍មួយដែលដូចជាពេលដែលខ្ញុំនឹងបាននឹកចៅខ្ញុំដែលបានរស់នៅ  
ពេញចឹងណាហើយកាលណាដែលខ្ញុំនឹងបានមិនបានឃើញចៅខ្ញុំកាលនឹងក្រមកចឹងទៅ  
ហើយកាលនឹងខ្ញុំនឹងបានទេកក្នុងកាលនឹងនឹកចៅទល់តែខ្ញុំនឹងបានទៅមើលតែបានទិចចី  
ងទៅកាលនឹងខ្ញុំនឹងបានអស់ចិត្តហើយខ្ញុំនឹងអោយគេខ្ញុំនឹងបានទៅឃើញហើយខ្ញុំនឹងបាន  
លឺសម្លេងចៅចឹងទៅខ្ញុំនឹងអស់ចិត្តហើយហើយខ្ញុំនឹងបានទេទៅចឹងហើយខ្ញុំនឹងបានសួរថា  
កូនឯងបានញ៉ាំបាយនៅហើយចៅខ្ញុំនឹងបានប្រាប់ខ្ញុំវាញ៉ាំហើយម៉ែចាស់ចឹងទៅខ្ញុំនឹងបាន  
ងស់ចិត្តហើយដល់ចឹងទៅខ្ញុំនឹងបានឡើងទៅម៉ាជ្រួងចឹងទៅខ្ញុំនឹងបានអស់ចិត្តហើយពេល  
ខ្លះខ្ញុំនឹងបានចេញពីរៀននឹងខ្ញុំនឹងបានទៅចឹងទៅហើយខ្ញុំនឹងក៏បានអស់ចិត្តដែលខ្ញុំនឹង។

ក៖

ដោយសារតែស្រលាញ់ចឹងកាលនឹងធ្វើចឹងគេនឹងសប្បាយចិត្តកាលនឹងចឹងនៅពេលដែល  
អ្នកមីងតាំងពីតូចមកដល់ពេលដែលបានធំចឹងតើអ្នកមីងដែលបានដាក់គូអីខ្លះនៅក្នុងជីវិតរ  
បស់អ្នកមីងណា។

ខ៖

ចង់តើខ្ញុំកាលនឹងគេខ្ញុំនឹងទៅមិនបានរួចចឹងកាលនឹងខ្ញុំនឹងបានស្រមៃកាលនឹងខ្ញុំនឹងបានច  
ង់ធ្វើជាគ្រូ



ពរទ្យកាលនឹងហើយដល់ពេលខ្ញុំកាលនឹងទៅអត់រួចកាលនឹងត្រង់លុយនឹងតែម្តងនឹងខ្ញុំកាលនឹងមិនបានកាលនឹងដូចថាម្តាយខ្ញុំមកកាលនឹងគាតើនឹងអត់មានលុយនឹងអោយកូននឹងបានរៀនទៀតទេកាលនឹងទោះបីខ្ញុំកាលនឹងចង់ក៏ខ្ញុំនឹងមិនអាចបានទៅនឹងរួចដែលកាលនឹងខ្ញុំហើយកាលនឹងខ្ញុំនឹងរកអង្ករនឹងដាក់ក្នុងឆ្នាំងកាលនឹងទៅមិនបានរួចផងនឹងកាលនឹងខ្ញុំនឹងកាលនឹងហើយខ្ញុំកាលនឹងចង់ទៅបន្តហើយខ្ញុំនឹងក៏ទៅមិនបានដែលកាលនឹងខ្ញុំបានរៀនចប់បានថ្នាក់ឌីក្លូនកាលនឹងខ្ញុំនឹងបានរស់នៅផ្ទះគេទេកាលនឹងដល់ល្ងាចឡើងចឹងកាលនឹងខ្ញុំនឹងបានទូលខោវហើយនឹងអាវគេនឹងយកមកបោកកាលនឹងហើយកាលនឹងខ្ញុំនឹងបានរស់នៅធ្វើខ្ញុំគេកាលនឹងគេអោយយើងនឹងបានតែហូបទេកាលនឹងហើយលុយដែលយើងនឹងបានរៀនកាលនឹងម្តាយខ្ញុំនឹងបានអោយកូននឹងមួយថ្ងៃនឹងបានតែ១០០០រៀលទេកាលនឹងហើយកាលនឹងម្តាយខ្ញុំអោយខ្ញុំកាលនឹងបានតែ៥០០រៀលចឹងកាលនឹងហើយខ្ញុំនឹងមិនបានហូបកាលនឹងអស់ទេខ្ញុំកាលនឹងហូបបានតែបាយទេកាលនឹងហើយដល់ចឹងទៅខ្ញុំនឹងបានតែដេកនៅផ្ទះគេទេកាលនឹងហើយដល់ល្ងាចឡើងចឹងខ្ញុំនឹងបានទូលទាំងខោខ្លីគេហើយនឹងអាវក្នុងគេកាលនឹងយកមកបោកហើយកាលនឹងទាំងប្តីហើយនឹងប្រពន្ធគេបានមកបោកកាលនឹងអោយតែបានរៀនកាលនឹងហើយខ្ញុំនឹងនឹកឃើញអាណិតម្តាយកាលនឹងធ្វើអីក៏ខ្ញុំធ្វើដែលអោយតែខ្ញុំបានរៀន។

ក៖ ចាំចឹងកាលនឹងបំណងរបស់អ្នកមីងកាលនឹងចង់ក្លាយជាគ្រូពេទ្យចឹងកាលនឹង?

ខ៖ ចាំកាលនឹងខ្ញុំនឹងបានចង់ណាស់ជាគ្រូពេទ្យនឹងកាលនឹងខ្ញុំ។

ក៖

ចាំចឹងជាចុងក្រោយតើអ្នកមីងមានអីចង់ផ្តាំផ្ញើអីខ្លះទៅកូនចៅរបស់អ្នកមីងអោយគេនឹងខំរៀនហើយនឹងបានធ្វើការអីដែលអោយជីវិតគេនឹងបានល្អនៅក្នុងជីវិតគេចឹងកាលនឹងអ្នកមីងមានអីចង់និយាយទេ?

ខ៖

ហើយខ្ញុំសូមផ្តាំផ្ញើទៅដល់កូនចៅខ្ញុំទៅអនាគតកូនចៅខ្ញុំនៅជំនាន់ក្រោយនឹងអោយកូនចៅខ្ញុំនឹងបានខំរៀនហើយនឹងធ្វើការអីអោយបានតាំងចិត្តនឹងធ្វើកុំលេងហើយនឹងខំរៀនជំនឿអីអោយបានល្អហើយខ្ញុំនឹងបានហួតអស់ហើយខ្ញុំនឹងហើយមានតែចៅខ្ញុំនឹងបាននៅដល់ចឹងអោយបានដឹងរាល់ថ្ងៃនឹងចៅខ្ញុំនឹងបានរៀននៅសាលាអង់គ្លេសអាមេរិចកាំងអីដែលហើយខ្ញុំត្រេងអរណាស់ហើយខ្ញុំនឹងបើចៅស្រីខ្ញុំនឹងខ្ញុំអោយបានរៀនធ្វើជាគ្រូពេទ្យហើ

យខ្ញុំនឹងបានស្រលាញ់ណាស់ខ្ញុំនឹងហើយខ្ញុំនឹងបានអោយកូនខ្ញុំនឹងបានខំមើលបងមើលប្អូនបានត្រឹមត្រូវ។

ក៖

ចាំចឹងអ្នកមីងបានស្រលាញ់ជាអ្នកគ្រូពេទ្យចឹងហើយនឹងអ្នកមីងបានអោយកូនចៅអ្នកមីងនឹងបានខំអោយរៀនអោយបានជាគ្រូពេទ្យចឹងអ្នកមីង។

ក៖

ចាំចឹងតើអ្នកមីងបានផ្តាំផ្ញើរកូនចៅជំនាន់ក្រោយរបស់អ្នកមីងអោយបានជៀតជៀងមានអីខ្លះនៅក្នុងជីវិតរបស់ពួកគេចឹងអ្នកមីង?

ខ៖

ខ្ញុំសូមផ្តាំកូនចៅខ្ញុំជំនាន់ក្រោយអោយបានដឹងថាកូនត្រូវតែជៀងរៀងកុំអីដែលអោយយើងនឹងមិនបានល្អហើយបើកន្លែងណាដែលយើងនឹងត្រូវទៅចាំទៅបើមិនបានល្អទេសូមកុំចឹងណា។

ក៖ ចុះបើគ្រឿងញៀងវិញមិចដែលអ្នកមីង?

ខ៖

នឹងអាជ្ញាធរគ្រឿងញៀនកុំអោយសោះវាបានធ្វើអោយយើងនឹងមិនបានល្អនៅក្នុងជីវិតរបស់យើងទេហើយវានឹងបានបំផ្លាញជីវិតយើងហើយនឹងអនាគតយើងទៀតហើយទី១នឹងអោយយើងនឹងឆ្ងុតទៀតហើយខ្ញុំនឹងរាល់ដងដែលខ្ញុំនឹងបានទៅផ្សារស្តីនឹងខ្ញុំនឹងបានទិញអាវនឹងអោយពាក់ហើយនឹងបានទិញអីនឹងអោយបានខ្លះចឹងទៅចឹងខ្ញុំនឹងសូមផ្តាំផ្ញើរដល់កូនចៅខ្ញុំនឹងទាំងអស់អោយបានដឹងថាកុំអោយបានប៉ះពាល់អាជ្ញាធរគ្រឿងញៀននឹងអោយសោះហើយអ្នកណាដែលបានប្រើនឹងខ្ញុំសូមអោយបានឈប់ទាំងអស់ចឹងទៅណាមិនកូនខ្ញុំហើយនឹងកូនគេទេឈប់ទៅបើកាលណាគេនឹងបានចាប់បានចឹងទៅអាណិតណាស់ហើយបានធ្វើអោយយើងនឹងវេងទៀតណាហើយកាលមុននឹងគេមិនដែលនឹងកាល។

ក៖

ចាំចឹងខ្ញុំសូមអរគុណអ្នកមីងដែលបានផ្តាំផ្ញើរទៅកូនចៅជំនាន់អោយគេបានមានអនាគតនឹងបានហើយគេនឹងបានខំរៀនចឹងអ្នកមីងចឹងអ្នកមីងអស់ហើយ?

ខ៖ ចាំខ្ញុំនឹងអស់ហើយ។

ក៖ ចាំបាច់ខ្ញុំសូមអរគុណអ្នកមីង?